
 

 

Vastgesteld verslag Presidium 

(ongewijzigd vastgesteld in de presidiumvergadering van 31 mei 2018) 
 

Datum 14 mei 2018 

Tijd 16:00 - 17:40 

Locatie CR Kamer secretaris 

Voorzitter H.C.R.M. de Wijkerslooth 

Aanwezig H.C.R.M. de Wijkerslooth, J. van Happen, M. Beenackers , K. Boonen, J. 

Drieman, P. Bemelmans, J. van Aaken 

Afgemeld P. Beerten 

 
 

  

1 

 

Opening 

2 

 

Vaststellen verslag van de vorige presidiumvergadering 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

Naar aanleiding van het verslag: 

Fracties geven aan dat er geen bezwaar is tegen wijziging van tekst van de bede 

aan het begin van de vergadering. Handhaving wordt door de meesten wel op prijs 

gesteld. 

 

Actielijst: 

De actielijst wordt besproken. Zie bijlage. 

 

3 

 

Lange Termijn Agenda 

De fractievoorzitters zetten vraagtekens bij de formulering “nieuwe wethouder 

geeft wenselijkheid aan”. 

J. van Aaken licht toe waarom zoveel onderwerpen op dit moment worden 

doorgeschoven. Dit is mede afhankelijk van nog te maken keuzes in het sociaal 

domein en het wachten op de nieuwe portefeuillehouder/wethouder. 

 

4 

 

Activiteitenplanning 

Voor het zomerreces moet in ieder geval worden ingepland: 

- Buitenkans – wordt ingepland na raadsvergadering 22 mei 

- Sociaal domein – wordt ingepland na commissievergadering 29 mei 

 

Ambitiedocument MRE wordt besproken door fracties aansluitend op 

raadsvergadering van 12 juni. 

 

Raadsuitstapje georganiseerd door Pro6 vindt plaats op 14 september 

 

4.1 

 

Introductieprogramma raad 

De offerte van debat.nl wordt besproken. 

 

Het presidium gaat akkoord met deel 1 (voorzitterstraining) en deel 2 (Goede start 

voor een nieuwe raad). 

De voorzitterstraining moet niet beperkt worden tot presidium maar verdere 

uitbreiding met andere raadsleden. 

Over een eventueel vervolg (deel 3) wordt later een beslissing genomen. 

 

5 Concept agenda vergadering adviescommissie 
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 Van de aangeboden conceptagenda vervallen het raadsvoorstel “Voedselbank” en 

raadsvoorstel “Visie Sport en bewegen”. 

 

6 

 

Evaluatie vorige commissievergadering/raadsvergadering 

Mevrouw Beenackers doet een oproep om bij de behandeling van stukken het 

belang van Cranendonck voorop te laten staan en agendapunten te blijven  

bespreken in een goede sfeer. 

 

De heer Boonen vraagt andere fracties om bij bespreking en stemming van moties 

ook te motiveren waarom voor of tegen wordt gestemd. 

 

Raadsvoorstel vaststellen raadsprogramma: 

Het raadsvoorstel is voorbereid door griffie waarbij als uitgangspunt is genomen 

dat dit raadsvoorstel wordt getekend door/namens alle fracties. 

 

Raadvoorstel benoeming wethouders: 

Het raadsvoorstel is voorbereid door griffie waarbij als uitgangspunt is genomen 

dat dit raadsvoorstel wordt getekend door/namens  de fracties die een wethouder 

leveren. 

De heer Boonen meldt dat Cranendonck Actief! een amendement voorbereidt op dit 

voorstel. 

 

De heer De Wijkerslooth vraagt of er ideeën zijn over de wijze van afscheid van de 

heer Van Tulden als wethouder. Hij zal dit ook met de heer Van Tulden bespreken. 

 

7 

 

Ambitiedocument MRE 

Door de MRE is inmiddels een gewijzigde planning voor de behandeling van he t 

ambitiedocument en de regionale agenda aangeboden. Deze wordt toegelicht door 

H. de Wijkerslooth. 

De afspraak wordt gemaakt dat de fracties zich voorbereiden om dit 

ambitiedocument met elkaar te bespreken aansluitend aan de raadsvergadering op 

dinsdag 12 juni.  

8 

 

Uitbetaling fractiebudgetten 

Het presidium gaat akkoord met de voorgestelde betalingen. 

9 

 

Rondvraag 

Mevrouw Van Aaken wijst er op dat er nog niet alle raadsleden en 

fractievertegenwoordigers hebben gereageerd op de uitnodiging voor het rondje 

Cranendonck op vrijdag 25 mei. Gezien het aantal aanmelden gaat dit rondje wel 

door. 

De fractievoorzitters zullen de fractieleden hier nogmaals op attenderen. 

 

Mevrouw Van Aaken meldt dat de Kadernota een week later in het college wordt 

behandeld (i.v.m. nieuwe college) (29 mei i.p.v. 22 mei) en dus ook later wordt 

aangeboden. 

 

De heer Boonen vraagt naar aanleiding van het onderzoeksverslag WSJG welke 

conclusies daaraan verbonden worden. 

De heer De Wijkerslooth meldt dat het college een raadsvoorstel voorbereidt. 

 

Mevrouw Van Happen meldt dat bij gebruik van de vergaderruimtes na 21.00 uur 

de verlichting nog steeds iedere langzaam dooft. 
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Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 17.40 uur. 

 

Aldus vastgesteld door het presidium van de gemeente Cranendonck in de 

presidiumvergadering van 31 mei 2018. 

 

De griffier, 

 
 

Mr. P.J.F. Bemelmans 

De voorzitter, 

 
 

Mr. H.C.R.M. de Wijkerslooth 

 


